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Zowel op Facebook 
https://www.facebook.com/story.php?story_fbid=pfbid0tciPzmcDZAnxxPLvU6XNqSyHeLrVHdsHGcKkgRA66Sei5a6uqbriGs
1WcLoPH1NYl&id=100090392694056&mibextid=WC7FNe&paipv=0&eav=AfaxKRuO3YWTmuY_UZoSKnUpKe_YThbYCaKDr
izr6pqzVRrBgR5J4EvD8JzEESG1Myo&_rdr als in een raadsmededeling konden we lezen dat er een toets gedaan wordt op 
aannames m.b.t. alternatief scenario Hocras. Deze kwam voor D66 als verrassing en derhalve stelt D66 enkele vragen, te 
weten: 
 
 
Vraag 1 
We lezen dat er een brief is binnengekomen vanuit Goois Lyceum en Volant en deze door het college is beantwoord. Wij 
zouden hier graag inzage in krijgen. Kunt u de brief en het antwoord beschikbaar stellen aan de raad op korte termijn?  
 
Antwoord 
Beide brieven zijn ondertussen door de griffie beschikbaar gesteld als bijlage bij de raadsmededeling over dit onderwerp. 
Deze waren per abuis in eerste instantie niet geüpload.  
 
 
Vraag 2 
Het lijkt erop dat er nu een voorstel op tafel ligt zonder overleg met de wethouder? Klopt dit en kunt u aangeven waarom de 
scholen binnen 5 a 6 maanden na vaststellen stedenbouwkundigplan Hocras met dit alternatieve plan komen? Waarom is 
hierover schijnbaar geen overleg geweest? Is er geen vertrouwen bij de betreffende organisaties om dit met de betreffende 
wethouder in overleg met elkaar af te stemmen. 
 
Antwoord 
De schoolbesturen hebben op eigen initiatief een alternatief voorstel aangedragen. Zij hebben dit tijdens een recente 
reguliere afspraak met de wethouder voor het eerst geopperd en vervolgens per brief aan de gemeente doen laten toekomen. 
In de brief kunt u lezen welke gronden zij zien om met dit alternatief te komen.  
 
 
Vraag 3 
De wethouder heeft aangegeven, tijdens themagesprekken, regelmatig contact te hebben met de scholen over de voortgang 
van de Hocras. Is dit nieuwe voorstel daar niet ter sprake gekomen? Zijn deze zorgen, geuit door scholen, niet in de 
gesprekken met de scholen over de herijking van het IHP besproken? Moet de raad zich zorgen maken over het vertrouwen in 
de onderlinge samenwerking met de portefeuillehouder? 
 
Antwoord 
Zie antwoord vraag 2. Tijdens eerdere overleggen met de wethouder is niet gesproken over een alternatief scenario. Wel 
hebben de besturen eerder al in algemene zin hun zorgen geuit over de kwaliteit van de onderwijshuisvesting en de 
voortgang om te komen tot renovatie/nieuwbouw van vier van de vijf VO scholen in onze gemeente. Bij de ambtelijke 
gesprekken i.h.k.v. de actualisatie van het IHP zijn deze zorgen ook geuit en daar is tevens aangegeven dat GSF en Volant een 
alternatief scenario zouden willen onderzoeken om (sneller) tot renovatie/nieuwbouw te kunnen komen.  
 
 
Vraag 4 
De nieuwbouw school op de Hocras staat gepland om in 2026 klaar te zijn. Een compleet nieuw plan zal vanaf de basis weer 
onderzocht en uitgewerkt moeten worden met daarnaast alle participatie en besluitvorming m.b.t. nieuwe 
bestemmingsplannen die dit met zich meebrengt. 
In hoeverre kunnen de oude locaties bij renovatie voldoen aan de moderne bouweisen ten aanzien van gezonde, duurzame,  
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frisse scholen? 
In hoeverre kan de portefeuillehouder binnen een maand duidelijkheid  over dit voorstel geven?  
En wat heeft dit onderzoek voor gevolgen voor de IHP-trein en de kapitaallasten die daar mee gemoeid zijn? In hoeverre 
levert dit vertraging op? 
 
Antwoord 
Zoals aangegeven, worden thans alleen de aannames uit de brief van GSF en Volant getoetst. Hiervoor worden gesprekken 
gevoerd met de gemeente Blaricum en de eigenaar van Tergooi. Direct na publicatie van de raadsmededeling is hierover op 
bestuurlijk contact geweest met de gemeente Blaricum en is vervolgens een afspraak ingepland in de week van 18 december. 
Het college verwacht hierover uiterlijk in januari uitsluitsel te kunnen geven. In de tussentijd blijft het uitgangspunt dat er een 
nieuwe school op de Hocras locatie komt. Daarom is het op dit moment ook niet zinvol om nader in te gaan op eventuele 
gevolgen voor planning, kosten en bouw gerelateerde zaken.  
 
 
Vraag 5 
Wat is het gevolg voor de achterlaatlocaties die eventueel voor woningbouw ingezet konden worden?  
 
Antwoord 
In het voorstel van de schoolbesturen is het uitgangspunt dat de huidige schoolgebouwen op de bestaande locaties worden 
gerenoveerd/vernieuwd. Deze kunnen dan dus niet meer ingezet worden voor woningbouw.  
 
 
Vraag 6 
Betekent het voorstel vanuit de scholen m.b.t. de verhoogde leerlingenprognose dat de scholen op de bestaande locaties een 
hogere bouw willen realiseren? 
 
Antwoord 
Het voorstel vanuit de scholen geeft hierover nog geen inzicht, dit zou nader uitgezocht moeten worden.  
 
 
Vraag 7 
Welke implicaties heeft bovenstaande mogelijk voor de samenwerking met de projectontwikkelaar? En is het mogelijk dat er 
planschade ontstaat voor de ontwikkelaar?  
 
Antwoord 
Het stedenbouwkundig plan is in juli van dit jaar vastgesteld door de gemeenteraad. Eind december wordt het 
ontwerpbestemmingsplan ter inzage gelegd. Vooralsnog is en blijft het uitgangspunt dat er een nieuwe school komt op de 
Hocras locatie, zo is dat ook met de ontwikkelaar vastgelegd. Mocht er in de toekomst een heroverweging plaatsvinden, dan 
kan dit in theorie tot vertraging en extra plankosten leiden. Daarover zal dan afstemming moeten plaatsvinden met de 
ontwikkelaar. Echter voert het ook wat dit betreft veel te ver om hierover op dit moment al uitspraken te doen.  
 


